



HKFYG
LEE SHAU KEE COLLEGE
SCHOLARSHIP SCHEME
香港青年協會李兆基書院
獎學金計劃

Contents

目錄

- | | |
|--|----------|
| 1. Secondary One Entrance Scholarship
中一入學獎學金 | P. 1-2 |
| 2. Dr. Lee Shau Kee Scholars' Award:
Entrance Scholarship
李兆基博士基金：入學獎學金 | P. 3-4 |
| 3. HLC Scholarship: Distinguished Scholar Award
學業獎學金 | P. 5 |
| 4. HLC Scholarship: International Curriculum
Distinguished Scholar Award
國際課程學業獎學金 | P. 6 |
| 5. Dr. Lee Shau Kee Scholars' Award:
Distinguished Scholar Award
李兆基博士基金：學業獎學金 | P. 7 |
| 6. DSE Soaring-high Scholarship
文憑試摘星獎學金 | P. 8-9 |
| 7. International Curriculum Soaring-high Scholarship
國際課程考試摘星獎學金 | P. 10-11 |
| 8. Multiple-intelligences Scholarship
多元智能獎學金 | P. 12 |
| 9. HLC Scholarship: Academic Excellence Award
期終獎學金 | P. 13 |
| 10. Application Guidelines
申請細則 | P. 14 |

Appendices: Sample Application Forms

附件：申請表格樣本

Secondary One Entrance Scholarship 中一入學獎學金

1. Introduction 簡介

- 1.1 The College will set aside at least 10% of the total income from school fees for scholarships and fee remission each academic year.
書院每學年會將不少於十分之一的學費收入，撥作獎學金及減免學費之用。
- 1.2 The “Secondary One Entrance Scholarship” is to award applicants newly admitted to S.1 of the College with outstanding academic and non-academic performance.
書院設立《中一入學獎學金》，以表揚入讀書院的中一新生，其學業及非學業方面均有卓越的表現。
- 1.3 Successful applicants will be awarded a fixed amount and they can also apply for fee remission if necessary.
中一入學獎學金的成功申請者將獲頒定額獎學金；如有需要，亦可申請學費減免。

2. Criteria of “Secondary One Entrance Scholarship” 《中一入學獎學金》資格

Application must be submitted by the student directly together with the following recommendation or proof of the applicant’s academic and non-academic excellence.
學生須向書院提出申請，並提交以下學業及非學業優異的推薦或証明。

- 2.1 Top 5 of the grade level in Primary 6.
小六考獲全級首五名。
- 2.2 Grade A in at least 75% of academic subjects (Chinese, English, Mathematics and General Studies/ Science) in Primary 6.
小六至少 75% 學科 (中文、英文、數學及常識/科學) 取得甲級。
- 2.3 Grade A- or above in Conduct in Primary 6.
小六操行獲甲-級或以上。
- 2.4 Outstanding performance and achievement in co-curricular activities.
聯課活動表現出色。

3. Amount of “Secondary One Entrance Scholarship” 《中一入學獎學金》金額

- 3.1 Successful applicants will be awarded a fixed amount according to the rank of the grade level in Primary 6.
成功申請者可依小六全級排名獲頒定額獎學金。
- 3.2 Amount 金額：

Rank of the Grade Level 全級排名	1-3	4-5
Amount 金額	\$15,000	\$10,000

4. Assessment Procedures 評審程序

- 4.1 The Scholarship Selection Board comprises the Principal, the Vice-principal, Head of Academic Affairs and Head of Student Affairs. Each applicant will be assessed according to his/her academic and non-academic performance and conduct.
獎學金評選委員會由校長、副校長、學務主任及學生事務主任組成，按每位申請人的學業、非學業表現作評審。
- 4.2 Applicants may be required to attend an interview if necessary.
如有需要，申請人需參加面試。
- 4.3 Scholarships will be awarded on a first-come-first-served basis and subject to funds available. If the number of eligible applicants exceeds the available quota, the Scholarship Selection Board reserves the right to make its final decision.
獎學金的發放將按申請之先後及基金餘額而定。若合乎資格申請人之數目超過設定名額，獎學金評選委員會有最終決定權。
- 4.4 If you are unable to provide certificates or other supporting documents concerning the rank of grade level in Primary 6, please apply directly to the primary school and submit the required documents to the College before the deadline.
如未能提供級名次及其他證明文件，請自行向小學申請，並於限期前繳交書院。

5. Application Procedures 申請辦法

Application form should be submitted to the School General Office with all supporting documents on or before the due date.
填妥申請表格，並連同有關證明文件於截止日期前呈交校務處。

6. Due date of Application 截止日期

Due date of application: On the day of Pre-S.1 Attainment Test (by 2:00pm)
截止日期：中一學科測驗日 (下午 2 時前)

Dr. Lee Shau Kee Scholars' Award: Entrance Scholarship 李兆基博士基金：入學獎學金

1. Introduction 簡介

- 1.1 The "Dr. Lee Shau Kee Scholars' Award: Entrance Scholarship" is specially funded by the Lee Shau Kee Fund. This Scholarship is to award graduates from HKFYG Lee Shau Kee Primary School with outstanding academic and non-academic performance, and newly admitted to S.1 of HKFYG Lee Shau Kee College.
《李兆基博士基金：入學獎學金》特別由李兆基博士基金撥款，以嘉許香港青年協會李兆基小學品學兼優的畢業生，成功升讀本書院中一。
- 1.2 Recipients of the "Dr. Lee Shau Kee Scholars' Award: Entrance Scholarship" are NOT eligible for the Secondary One Entrance Scholarship and applying for fee remission but are eligible for all other scholarships under the Scholarship Scheme of the College.
《李兆基博士基金：入學獎學金》得獎學生不能同時接受《中一入學獎學金》及學費減免；但可申請書院獎學金計劃中的其他獎項。

2. Criteria of "Dr. Lee Shau Kee Scholars' Award: Entrance Scholarship" 《李兆基博士基金：入學獎學金》資格

Application must be submitted by the student directly together with the following recommendation or proof of the applicant's academic and non-academic excellence.
學生須向書院提出申請，並提交以下學業及非學業優異的推薦或証明。

- 2.1 Top 5 of the grade level in Primary 5 or 6 of HKFYG Lee Shau Kee Primary School.
香港青年協會李兆基小學小五或小六全級首五名。
- 2.2 Grade A in at least 75% of academic subjects (Chinese, English, Mathematics and General Studies/ Science) in Primary 5 or 6.
小五或小六至少 75% 學科 (中文、英文、數學及常識/科學) 取得甲級。
- 2.3 Grade A- or above in Conduct in Primary 5 or 6.
小五或小六操行獲甲-級或以上。
- 2.4 Outstanding performance and achievement in co-curricular activities.
聯課活動表現出色。

3. Amount of "Dr. Lee Shau Kee Scholars' Award: Entrance Scholarship" 《李兆基博士基金：入學獎學金》金額

School fees for 6 consecutive years or the number of years the student stays at HKFYG Lee Shau Kee College will be waived if the application is successful.
成功申請者可獲豁免連續 6 年或於本書院就讀之年期的全額學費。

4. Assessment Procedures 評審程序

- 4.1 The Scholarship Selection Board comprises the Principal, the Vice-principal, Head of Academic Affairs and Head of Student Affairs. Each applicant will be assessed according to his/her academic and non-academic performance and conduct.
獎學金評選委員會由校長、副校長、學務主任及學生事務主任組成，按每位申請人的學業、非學業表現作評審。
- 4.2 Applicants may be required to attend an interview if necessary.
如有需要，申請人需參加面試。
- 4.3 If you are unable to provide certificates or other supporting documents concerning the rank of grade level in Primary 6, please apply directly to the primary school and submit the required documents to the College before the deadline.
如未能提供級名次及其他證明文件，請自行向小學申請，並於限期前繳交書院。

5. Application Procedures 申請辦法

Application form should be submitted to the School General Office with all supporting documents on or before the due date.

填妥申請表格，並連同有關證明文件於截止日期前呈交校務處。

6. Due date of Application 截止日期

Due date of application: On the day of Pre-S.1 Attainment Test (by 2:00pm).

截止日期：中一學科測驗日 (下午 2 時前)。

HLC Scholarship: Distinguished Scholar Award 學業獎學金

1. Introduction 簡介

- 1.1 The College will set aside at least 10% of the total income from school fees for scholarships and fee remission each academic year.
書院每學年會將不少於十分之一的學費收入，撥作獎學金及減免學費之用。
- 1.2 The “HLC Scholarship: Distinguished Scholar Award” is to award students of the College with outstanding academic performance and exemplary conduct.
書院設立《學業獎學金》，以嘉許品學兼優的學生。
- 1.3 Application is NOT required and awardees will be informed in August. Recipients of the “HLC Scholarship: Distinguished Scholar Award” are also eligible for fee remission application and awards under the Scholarship Scheme of the College.
學生毋須提出申請，得獎學生將於八月收到書院通知。《學業獎學金》得獎同學亦可接受學費減免及書院獎學金計劃內的其他獎學金。

2. Criteria of “HLC Scholarship: Distinguished Scholar Award” 《學業獎學金》資格

Awardees should fulfill the following criteria:

獎學金得主須符合以下資格：

- 2.1 Current S.1-5 students of HKFYG Lee Shau Kee College.
香港青年協會李兆基書院中一至中五級學生。
- 2.2 Top 15 of the grade level (based on annual average).
考獲全級首十五名(以全年總平均分計算)。
- 2.3 Should pass all subjects in both terms.
上、下學期所有科目合格。
- 2.4 Should attend all term tests and examinations in both terms.
已出席上、下學期所有學期測驗及考試。
- 2.5 Grade A- (i.e. 90 marks) or above in average conduct and learning attitude.
操行及學習態度平均達甲-(即 90 分)或以上。
- 2.6 S.4 and S.5 students should study 7 HKDSE subjects¹ (including 4 Core Subjects and 3 Electives).
中四及中五學生必須選修七科香港中學文憑試科目(包括 4 個主科及 3 個選修科)。

3. Amount of “HLC Scholarship: Distinguished Scholar Award” 《學業獎學金》金額

- 3.1 Recipients will be awarded a fixed amount according to the rank of the grade level.
獎學金得主可依全級排名獲頒定額獎學金。
- 3.2 Amount 金額：

Rank of the grade level 全級排名	1	2-3	4-6	7-10	11-15
Amount 金額	\$10,000	\$7,000	\$5,000	\$3,000	\$1,000

¹ Mathematics modules 1 and 2 are extended parts of the Mathematics curriculum. They are not considered as one DSE subject. 數學科單元一及二是數學科課程的延伸部份，不當作獨立科目。

HLC Scholarship: International Curriculum Distinguished Scholar Award 國際課程學業獎學金

1. Introduction 簡介

- 1.1 The College will set aside at least 10% of the total income from school fees for scholarships and fee remission each academic year.
書院每學年會將不少於十分之一的學費收入，撥作獎學金及減免學費之用。
- 1.2 The “HLC Scholarship: International Curriculum Distinguished Scholar Award” is to award students of the College with outstanding academic performance and exemplary conduct.
書院設立《國際課程學業獎學金》，以嘉許品學兼優的學生。
- 1.3 Application is NOT required and awardees will be informed in August. Recipients of the “HLC Scholarship: International Curriculum Distinguished Scholar Award” are also eligible for fee remission application and awards under the Scholarship Scheme of the College.
學生毋須提出申請，得獎學生將於八月收到書院通知。《國際課程學業獎學金》得獎同學亦可接受學費減免及書院獎學金計劃內的其他獎學金。

2. Criteria of “HLC Scholarship: International Curriculum Distinguished Scholar Award” 《國際課程學業獎學金》資格

Awardees should fulfill the following criteria:

獎學金得主須符合以下資格：

- 2.1 Current S.4-5 students of HKFYG Lee Shau Kee College who are taking Integrated/International Curriculum.
香港青年協會李兆基書院中四至中五級修讀綜合/國際課程學生。
- 2.2 S4 Integrated Curriculum: students should study all 7 subjects; S5 International Curriculum: students should take at least 3 IAL subjects.
中四綜合課程：學生必須修讀全部七個科目；中五國際課程：學生必須修讀 3 個或以上高級程度科目。
- 2.3 Top 3 of the grade level (based on annual average).
考獲全級首三名(以全年總平均分計算)。
- 2.4 Should pass all subjects in both terms.
上、下學期所有科目合格。
- 2.5 Should attend all term tests and examinations in both terms.
出席上、下學期所有測驗及考試。
- 2.6 Grade A- (i.e. 90 marks) or above in average conduct and learning attitude.
操行及學習態度平均達甲-(即 90 分)或以上。

3. Amount of “HLC Scholarship: Distinguished Scholar Award” 《學業獎學金》金額

- 3.1 Recipients will be awarded a fixed amount according to the rank of the grade level.
獎學金得主可依全級排名獲頒定額獎學金。
- 3.2 Amount 金額：

Rank of the grade level 全級排名	1	2-3
Amount 金額	\$10,000	\$7,000

Dr. Lee Shau Kee Scholars' Award: Distinguished Scholar Award 李兆基博士基金：學業獎學金

1. Introduction 簡介

- 1.1 The "Dr. Lee Shau Kee Scholars' Award: Distinguished Scholar Award" is specially funded by the Lee Shau Kee Fund. This scholarship is to award graduates from HKFYG Lee Shau Kee Primary School with outstanding academic and exemplary conduct at HKFYG Lee Shau Kee College.

《李兆基博士基金：學業獎學金》特別由李兆基博士基金撥款，以嘉許香港青年協會李兆基小學畢業生，於本書院表現品學兼優。

- 1.2 Application is NOT required and awardees will be informed in August. Recipients of the "Dr. Lee Shau Kee Scholars' Award: Entrance Scholarship" are NOT eligible for the applying of fee remission but are eligible for all other scholarships under the Scholarship Scheme of the College.

學生毋須提出申請，得獎學生將於八月收到書院通知。《李兆基博士基金：入學獎學金》得獎學生不能同時申請學費減免；但可申請書院獎學金計劃中的其他獎項。

2. Criteria of "Dr. Lee Shau Kee Scholars' Award: Distinguished Scholar Award" 《李兆基博士基金：學業獎學金》資格

Awardees should fulfill the following criteria:

獎學金得主須符合以下資格：

- 2.1 Graduates from HKFYG Lee Shau Kee Primary School and current S.1-5 students of HKFYG Lee Shau Kee College.
畢業於香港青年協會李兆基小學，現為香港青年協會李兆基書院中一至中五級學生。
- 2.2 S1-3 & S4-5 DSE Curriculum: Top 30 of the grade level (based on annual average); S4-5 Integrated/International Curriculum: Top 5 of the grade level (based on annual average).
中一至中三、中四至中五文憑試課程：全級首三十名（以全年總平均分計算）；中四綜合、中五國際課程：全級首五名。
- 2.3 S.4-5 DSE Curriculum: students should study 7 HKDSE subjects (including 4 Core Subjects and 3 Electives); S4 Integrated Curriculum: students should study all 7 subjects; S5 International Curriculum: students should take at least 3 IAL subjects.
中四及中五文憑試課程：學生必須選修七科香港中學文憑試科目（包括 4 個主科及 3 個選修科）；中四綜合課程：學生必須修讀全部七個科目；中五國際課程：學生必須修讀 3 個或以上高級程度科目。
- 2.4 Should pass all subjects in both terms.
上、下學期所有科目合格。
- 2.5 Should attend all term tests and examinations in both terms.
已出席上、下學期所有學期測驗及考試。
- 2.6 Grade A- (i.e. 90 marks) or above in average conduct and learning attitude.
操行及學習態度平均達甲-(即 90 分)或以上。

3. Amount of "Dr. Lee Shau Kee Scholars' Award: Distinguished Scholar Award" 《李兆基博士基金：學業獎學金》金額

Eligible students will be awarded full fee remission for the new academic year.
符合資格學生可獲豁免新學年全額學費。

DSE Soaring-high Scholarship 文憑試摘星獎學金

1. Introduction 簡介

- 1.1 The College will set aside at least 10% of the total income from school fees for scholarships and fee remission each academic year.
書院每學年會將不少於十分之一的學費收入，撥作獎學金及減免學費之用。
- 1.2 The “DSE Soaring-high Scholarship” is to award students of the College with outstanding academic performance in HKDSE.
書院設立《文憑試摘星獎》，以嘉許在香港中學文憑考試中有卓越表現的學生。
- 1.3 Application is NOT required and awardees will be informed by the College. Awardees will be invited to receive the Scholarship at the Opening Ceremony in September.
學生毋須提出申請，得獎學生將收到書院通知，於九月開學禮上頒發。
- 1.4 The results of HKDSE are based on the statistics of The Hong Kong Examinations and Assessment Authority. In the calculations for attainment in the best five subjects, Mathematics Compulsory Part and Mathematics Extended Part are counted as one subject. When students have results in both parts, the better of the two will be selected.
學生的香港中學文憑考試成績以香港考試及評核局統計方法為準。在計算最佳五科成績表現時，數學必修部分及延伸部分會被視為同一個科目組合。若學生同時應考兩個部分，則選擇其中成績較好的一個。

2. Criteria of “DSE Soaring-high Scholarship” 《文憑試摘星獎》資格

Awardees should fulfill the following criteria:
獎學金得主須符合以下資格：

- 2.1 Current S.6 students of HKFYG Lee Shau Kee College.
香港青年協會李兆基書院中六級學生。
- 2.2 Meet the general entrance requirements for local four-year undergraduate university programmes (332A+2).
符合本地四年制大學本科課程的一般入學要求（即 332A + 2）。

3. Amount of “DSE Soaring-high Scholarship” 《文憑試摘星獎學金》金額

Eligible students can receive the scholarships in both 3.1 and 3.2.
合資格學生可同時獲頒發 3.1 及 3.2 項的獎學金。

3.1 Overall Performance 總成績獎

Total Score of Best 5 Subjects 最佳五科 成績	35 35 分	30-34 30-34 分	25-29 25-29 分	22-24 22-24 分
Amount 金額	\$15,000	\$10,000	\$5,000	\$2,000

3.2 Outstanding Subject 傑出科目獎

Subject(s) attaining 5* and 5** 考獲 5* 及 5** 的科目	5**	5*
Amount 金額	\$2,000	\$1,000

#1 A: 'Attained' in Citizenship and Social Development.
公民與社會發展科取得「達標」成績。

International Curriculum Soaring-high Scholarship 國際課程考試摘星獎學金

1. Introduction 簡介

- 1.1 The College will set aside at least 10% of the total income from school fees for scholarships and fee remission each academic year.
書院每學年會將不少於十分之一的學費收入，撥作獎學金及減免學費之用。
- 1.2 The “International Curriculum Soaring-high Scholarship” is to award S.6 graduates of the College with outstanding academic performance in International Examinations (including IAL, IELTS and IGCSE Chinese).
書院設立《國際課程考試摘星獎》，以嘉許在國際考試(包括國際高級程度考試、雅思國際英語測試系統、國際中學教育普通證書：中文)中有卓越表現的中六畢業生。
- 1.3 To be eligible for scholarships, students must enroll the related examination through our College.
學生須經由本書院報名相關考試，方有資格獲取獎學金。
- 1.4 For IELTS and IGCSE (Chinese), the scholarship will be issued once only (during the period of Secondary 4 to Secondary 6), the highest grade will be counted.
有關雅思國際英語測試系統及國際中學普通教育證書(中文)，獎學金將以學生就讀高中(中四級至中六級)期間最高一次考試成績計算，並只獲發一次。
- 1.5 Application is NOT required and awardees will be informed by the College. Awardees will be invited to receive the Scholarship at the Opening Ceremony in September.
學生毋須提出申請，得獎學生將收到書院通知，於九月開學禮上頒發。

2. Criteria of “International Curriculum Soaring-high Scholarship” 《國際課程考試摘星獎學金》資格

Awardees should fulfill the following criteria:
獎學金得主須符合以下資格：

- 2.1 Current S.6 students of HKFYG Lee Shau Kee College.
香港青年協會李兆基書院中六級學生。
- 2.2 Meet the general entrance requirements for local four-year undergraduate university programmes with IAL results, including at least 3 IAL subjects, IELTS: 6.5 or above and IGCSE(Chinese): 7-8 or above.
學生須符合以國際高級程度考試成績入讀本地四年制大學本科課程的一般入學要求，包括 3 個或以上國際高級程度考試科目、雅思國際英語測試系統：6.5 分或以上、國際中國普通教育證書(中文)：7-8 分或以上

3. Amount of “International Curriculum Soaring-high Scholarship” 《國際課程考試摘星獎學金》金額

Eligible students can receive the scholarships in both 3.1 and 3.2.
合資格學生可同時獲頒發 3.1 及 3.2 項的獎學金。

3.1 Overall Performance 總成績獎

Best 4 or 3 IAL Subjects 最佳四科或三科 高級程度科目成績	4A*	2A* + 1A or above 2A* + 1A 或以上	1A* + 2A	3A
Amount 金額	\$15,000	\$10,000	\$5,000	\$2,000

3.2 Outstanding Subject 傑出科目獎

IAL Subject(s) attaining A* 國際高級程度考試獲 A* 的科目	A*	
IGCSE : Cambridge - First Language Chinese Or Pearson Edexcel - Chinese 國際中學教育普通證書：劍橋 - 中文第一語言 或 培生愛德思 - 中文	155 or above 155 分或以上	
IELTS 雅思國際英語測試系統	7.5 - 8 7.5 - 8 分	8.5 - 9 8.5 - 9 分
Amount 金額	\$1,000	\$2,000

Multiple-intelligences Scholarship 多元智能獎學金

1. Introduction 簡介

- 1.1 The College will set aside at least 10% of the total income from school fees for scholarships and fee remission each academic year.
書院每學年會將不少於十分之一的學費收入，撥作獎學金及減免學費之用。
- 1.2 The “Multiple-intelligences Scholarship” is to award students of the College with outstanding performance in areas including Sportsman, Community Contributor, Linguistic, Performing Artist, Visual Artist and STEAM.
書院設立《多元智能獎學金》，以表揚在運動、社會服務、語言、表演藝術、視覺藝術及 STEAM (科學、科技、工程、藝術和數學) 有卓越表現的學生。
- 1.3 Application must be submitted by the student directly. Details will be announced by the school every year. Recipients of the “Multiple-intelligences Scholarship” are also eligible for fee remission application and awards under the Scholarship Scheme of the College.
學生必須提出申請。書院每年向學生公布申請詳情。《多元智能獎學金》得獎同學亦可接受學費減免及書院獎學金計劃內的其他獎學金。

2. Criteria of “Multiple-intelligences Scholarship” 《多元智能獎學金》資格

Awardees should fulfill the following criteria:

獎學金得主須符合以下資格：

- 2.1 Current S.1-5 students of HKFYG Lee Shau Kee College.
香港青年協會李兆基書院中一至中五級學生。
- 2.2 Outstanding performance and achievement in the applied category.
於申請類別中有出色表現。

3. Amount of “Multiple-intelligences Scholarship” 《多元智能獎學金》金額

- 3.1 Each category will be awarded to junior forms (S.1-3) and senior forms (S.4-5) respectively.
每一項多元智能類別均分別為初中(中一至中三)及高中(中四至中五)開設。
- 3.2 Amount 金額：

Categories 類別	S.1-3 中一至中三	S.4-5 中四至中五
Sportsperson 運動	\$1000	\$1000
Community Contributor 社會服務	\$1000	\$1000
Linguistic 語言	\$1000	\$1000
Performing Artist 表演藝術	\$1000	\$1000
Visual Artist 視覺藝術	\$1000	\$1000
STEAM 科學、科技、工程、藝術和數學	\$1000	\$1000

HLC Scholarship: Academic Excellence Award 期終獎學金

1. Introduction 簡介

- 1.1 The College will set aside at least 10% of the total income from school fees for scholarships and fee remission each academic year.
書院每學年會將不少於十分之一的學費收入，撥作獎學金及減免學費之用。
- 1.2 The “HLC Scholarship: Academic Excellence Award” is to award students of the College with outstanding academic performance and exemplary conduct.
書院設立《期終獎學金》，以嘉許在上、下學期在品學方面有優良表現的學生。
- 1.3 Application is NOT required and awardees will be informed by the College. Recipients of the “HLC Scholarship: Academic Excellence Award” are also eligible for fee remission application and awards under the Scholarship Scheme of the College.
學生毋須提出申請，得獎學生將收到書院通知。《期終獎學金》得獎同學亦可接受學費減免及書院獎學金計劃內的其他獎學金。

2. Criteria of “HLC Scholarship: Academic Excellence Award” 《期終獎學金》資格

Awardees should fulfill the following criteria:

獎學金得主須符合以下資格：

- 2.1 Current S.1-6 students of HKFYG Lee Shau Kee College.
香港青年協會李兆基書院中一至中六級學生
- 2.2 Outstanding academic and conduct performance in each school term
上/下學期成績及學行表現優良

3. Amount of “HLC Scholarship: Academic Excellence Award” 《期終獎學金》金額

- 3.1 The “HLC Scholarship: Academic Excellence Award” will be issued in the form of book coupons.
《期終獎學金》以書券形式頒發。
- 3.2 Amount 金額：

Categories 類別	1 st term 上學期 (S.1-6)	2 nd term 下學期 (S.1-5)
<i>Top 3 in Form</i> 全級首三名	\$150	\$150
<i>Top 3 in Class</i> 全班首三名	\$100	\$100
<i>Subject Award</i> 學科獎	\$100	\$100
<i>Conduct Award</i> 操行獎	\$100	\$100
<i>Learning Attitude Award</i> 學習態度獎	\$100	\$100
<i>Progress Award</i> 進步獎	\$100	\$100

Application Guidelines 申請細則

Categories 獎學金類別	Application Guidelines 申請細則
1. Secondary One Entrance Scholarship 中一入學獎學金	- Application forms and details available at General Office and school webpage 申請詳情及表格可於書院校務處索取或於校網下載 - Website: http://www.hlc.edu.hk/
2. Dr. Lee Shau Kee Scholars' Award: Entrance Scholarship 李兆基博士基金：入學獎學金	- Application forms and details available at General Office and school webpage - 申請詳情及表格可於書院校務處索取或於校網下載 - Website: http://www.hlc.edu.hk/
3. HLC Scholarship: Distinguished Scholar Award 學業獎學金	- Application not necessary, students meeting all criteria will be awarded - 學生毋須申請，達標者可獲獎學金
4. HLC Scholarship: International Curriculum Distinguished Scholar Award 國際課程學業獎學金	- Application not necessary, students meeting all criteria will be awarded - 學生毋須申請，達標者可獲獎學金
5. Dr. Lee Shau Kee Scholars' Awards: Distinguished Scholar Award 李兆基博士基金：學業獎學金	- Application not necessary, students meeting all criteria will be awarded - 學生毋須申請，達標者可獲獎學金
6. DSE Soaring-high Scholarship 文憑試摘星獎學金	- Application not necessary, students meeting all criteria will be awarded - 學生毋須申請，達標者可獲獎學金
7. International Curriculum Soaring-high Scholarship 國際課程考試摘星獎學金	- Application not necessary, students meeting all criteria will be awarded - 學生毋須申請，達標者可獲獎學金
8. Multiple-intelligences Scholarship 多元智能獎學金	- Application forms and details available at General Office - 申請詳情及表格可於書院校務處索取
9. HLC Scholarship: Academic Excellence Award 期終獎學金	- Application not necessary, students meeting all criteria will be awarded - 學生毋須申請，達標者可獲獎學金



HKFYG Lee Shau Kee College
香港青年協會李兆基書院
Application Form for Secondary One Entrance Scholarship
中一入學獎學金申請表

Sample

For Official Use Only 校方專用

Code Number of Application 申請編號：_____

Date of Application 申請日期：_____ Received by 負責人：_____

Application Result 申請結果： ☐ Successful 批准 ☐ Unsuccessful 不予批准

Signature of Principal 校長簽署：_____ Date 日期：_____

Date of notification of result 通知結果日期：_____

Applicant's Particulars

申請人資料

Name in English 英文姓名：_____ Name in Chinese 中文姓名：_____

Student Reference No. (STRN) 學生編號：_____

Academic Results in Primary 6 小六學業成績

School Year 學年	Schools Attended/Attending 曾經/現時就讀學校名稱	Rank of grade level 全級名次	Conduct 操行

Academic Subjects 學科	Grades 等級
Chinese 中文	
English 英文	
Mathematics 數學	
General Studies/ Science 常識/科學	

Non-academic Achievement 非學業成就

Please provide details of any outstanding achievement and awards with supporting documents.

(Continue on a separate sheet if necessary.)

請詳列過往傑出表現、所獲獎項等，並附上證明文件（如有需要可另頁補充）

Year 年份	Event 項目



HKFYG Lee Shau Kee College
香港青年協會李兆基書院
Application Form for Secondary One Entrance Scholarship
中一入學獎學金申請表

Sample

Declaration 聲明

- (i) I declare that the information and documents provided are complete and true.
本人確認申請表內所填報的各項資料及遞交文件均屬完整和正確無誤。
- (ii) I understand that any information and documents provided subsequently will not be accepted.
本人明白 貴校將不接受任何後補資料及文件。
- (iii) I understand that the College may arrange an interview and contact referee(s) if necessary.
本人明白如有需要 貴校將安排面試及與推薦人聯絡。
- (iv) I understand that all information provided is for application of Secondary One Entrance Scholarship only.
本人明白所有提交的資料只作申請中一入學獎學金用途。

The scholarship will be awarded by cheque if the application is successful. Please provide the title of the cheque below in **BLOCK** letters.

若申請獲成功批核，獎學金將會以支票形式發放。請於下列橫線以英文正楷填上支票抬頭的資料。

支票抬頭： _____ (請用英文正楷填寫)

Signature of Applicant

Date

申請人簽署： _____

日期： _____

Signature of Applicant's Parent/Guardian

Date

申請人家長/監護人簽署： _____

日期： _____



HKFYG Lee Shau Kee College

香港青年協會李兆基書院

Sample

Application Form for Dr. Lee Shau Kee Scholars' Awards ~ Entrance Scholarship

李兆基博士基金 ~ 入學獎學金申請表

For Official Use Only 校方專用

Code Number of Application 申請編號: _____

Date of Application 申請日期: _____

Received by 負責人: _____

Application Result 申請結果: _____

☐ Successful 批准

☐ Unsuccessful 不予批准

Signature of Principal 校長簽署: _____

Date 日期: _____

Date of notification of result 通知結果日期: _____

Applicant's Particulars

申請人資料

Name in English 英文姓名: _____ Name in Chinese 中文姓名: _____

Student Reference No. (STRN) 學生編號: _____

Academic Results in Primary 5 or 6 小五或小六學業成績

School Year 學年	Schools Attended/Attending 曾經/現時就讀學校名稱	Position in Form 全級名次	Conduct 操行

Academic Subjects 學科	Grades 等級
Chinese 中文	
English 英文	
Mathematics 數學	
General Studies/ Science 常識/科學	

Non-academic Achievement 非學業成就

Please provide details of any outstanding achievement and awards with supporting documents.

(Continue on a separate sheet if necessary.)

請詳列過往傑出表現、所獲獎項等，並附上證明文件（如有需要可另頁補充）

Year 年份	Event 項目



Declaration 聲明

- (i) I declare that the information and documents provided are complete and true.
本人確認申請表內所填報的各項資料及遞交文件均屬完整和正確無誤。
- (ii) I understand that any information and documents provided subsequently will not be accepted.
本人明白 貴校將不接受任何後補資料及文件。
- (iii) I understand that the College may arrange an interview and contact referee(s) if necessary.
本人明白如有需要 貴校將安排面試及與推薦人聯絡。
- (iv) I understand that all information provided is for application of Dr. Lee Shau Kee Scholars' Awards ~ Entrance Scholarship only.
本人明白所有提交的資料只作申請李兆基博士基金~入學獎學金用途。

The reservation fee will be refunded by cheque if the application is successful. Please provide the title of the cheque below in **BLOCK** letters.

若申請獲成功批核，所交之留位費將會以支票形式退還。請於下列橫線以英文正楷填上支票抬頭的資料。

支票抬頭： _____ (請用英文正楷填寫)

Signature of Applicant

Date

申請人簽署： _____

日期： _____

Signature of Applicant's Parent/Guardian

Date

申請人家長/監護人簽署： _____

日期： _____